



DBS MAX專屬優惠

1. 推廣期由2024年7月26日至2025年6月30日止(首尾兩天包括在內)(「推廣期」)。
2. 優惠只適用於符合下列所有條件的合資格商戶(「合資格商戶」)：
 - 2.1. 持有有效的商業登記號碼；
 - 2.2. 於推廣期內預設星展銀行戶口為結算賬戶之Yedpay新商戶；
3. 合資格商戶可享以下優惠(「優惠」)：
 - 3.1. 豁免 HKD\$1,000 開戶費；
 - 3.2. 豁免 HKD\$1,500 商戶平台年費；
 - 3.3. 豁免每位 HKD\$250 額外用戶帳號的年費；
 - 3.4. 豁免 HKD\$1,000 交易報告的年費；
 - 3.5. 豁免 HKD\$80 收款連結的月費；
 - 3.6. 豁免 HKD\$250 首次安裝費用；
 - 3.7. 豁免 HKD\$4,500 網站對接技術支援費用(兩星期)。
4. 本推廣之優惠將於2026年6月30日止(「有效期」)。
5. 每位合資格商戶於推廣期內只可享此優惠一次，並且不可與其他優惠同時使用。
6. 本條款及細則所載之電子支付產品及服務須受有關申請資格、申請程序及條款約束。
7. 交易寶有限公司(「本公司」)保留隨時更改、延長、終止及/或取消任何優惠，或修訂所述任何條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議，本公司保留最終決定權。有任何疑問請向本公司查詢(cs@yedpay.com.hk)。

Exclusive offer for DBS MAX

1. The promotion period shall be effective from July 26, 2024 to June 30, 2025, both dates inclusive (the "Promotion Period").
2. The offer is only applicable to eligible merchants ("Eligible Merchants") who meet all of the following criteria:
 - 2.1. Hold a valid Business Registration Number;
 - 2.2. New merchants of Yedpay who have set up their DBS account as a settlement account during the Promotion Period.
3. Eligible Merchants can earn the following offer ("Offer"):
 - 3.1. Waiver of HKD\$1,000 account opening fee;
 - 3.2. Waiver of HKD\$1,500 merchant platform annual fee;
 - 3.3. Waiver of HKD\$250 annual fee per additional user account;
 - 3.4. Waiver of HKD\$1,000 transaction reporting annual fee;
 - 3.5. Waiver of HKD\$80 payment link monthly fee;
 - 3.6. Waiver of HKD\$250 first-time installation fee;
 - 3.7. Waiver of HKD\$4,500 website integration technical support fee (two weeks).
4. The offer for this promotion shall be valid until June 30, 2026 (the "Validity Period").



5. Each Eligible Merchant can only enjoy this Offer once during the Promotion Period, and cannot be used in conjunction with other offers.
6. The digital payment products and services set out in these terms and conditions shall be subject to the respective application eligibility, application process and terms.
7. The Payment Cards Group Limited (the "Company") reserves the right to change, extend, terminate and/or cancel any offer, or amend any of the stated terms and conditions at any time without further notice. In case of any dispute, the Company reserves the right of final and binding determination. For any inquiries, please contact the Company at cs@yedpay.com.hk.